

## IV International Young Scientists Awards in the Field of Oil and Gas Launched

Dear colleagues,

Applications are now open for the IV International Young Scientists Awards in the Field of Oil and Gas: A Glance Into The Future. Please share this information with your colleagues, peers and young scientists.

**Eligibility:** a researcher / a research team of scientists of up to 35 years of age from any country. Applications from joint research teams of young scientists from different countries are encouraged.

**Research Areas/Nomination Categories:** Innovative Solutions in Hydrocarbon Exploration, Production, Processing, Transportation and Storage; Liquefied Natural Gas (LNG); IT Solutions and Digitalization; Power Engineering; Decarbonization for the Oil and Gas Industry; Offshore Oil and Gas Projects.

**Applications** must be prepared in English and submitted through the competition website. **Award decisions** will be made by the Jury based on the results of peer review and reviewers' recommendations.

**Awards** will include but not limited to: research promotion, internship and mentorship opportunities at leading Russian and foreign oil and gas companies - members of the International Business Congress (IBC); participation in oil and gas forums and conferences; certificates of achievement, prizes and gifts; a publication in and a one year subscription to *Gas Industry Journal*, etc.

**Application Submission:** April 5- June 7, 2021

**Announcement of Results:** August 2021

**Awards Ceremony:** October 5-8, 2021, as part of the 10<sup>th</sup> St. Petersburg International Gas Forum ([SPIGF-2021](#)).

For more information, please visit the competition website at: [www.gifaward.com](http://www.gifaward.com)

If you have any questions, please feel free to contact Alexandra Lazareva, the program manager by phone at +7 495 240-54-57, ext. 124 | +7 (926) 528-31-45 or email [info@gifaward.com](mailto:info@gifaward.com)

Thank you for your cooperation!

---

**The Annual Young Scientists Awards** were established by the International Business Congress (IBC) (as part of the Modern Technologies and Prospective Oil and Gas Industry Projects [Committee](#)) and *Gas Industry Journal* in 2018. **The International Business Congress (IBC)** is an international non-governmental and non-for-profit organization that comprises 112 companies and organizations from 23 countries and promotes cross-border economic cooperation and development. [Gas Industry Journal](#), first published in 1956, is the leading monthly journal of oil & gas science and technology in Russia. The Journal promotes cutting-edge technology, publishes research papers and reviews and provides oil and gas industry outlooks, trends and news.

---

## Объявлен IV Международный конкурс молодых ученых

Уважаемые коллеги,

Открыт прием заявок на IV Международный конкурс молодых ученых «Нефтегазовые проекты: взгляд в будущее». Пожалуйста, распространите информацию о конкурсе среди сотрудников, коллег и молодых ученых.

**Участники:** молодые ученые / научный коллектив молодых ученых в возрасте до 35 лет из любой страны. Приветствуются совместные проекты молодых ученых из разных стран.

**Тематика исследований / Номинации:** Инновационные решения в разведке, добыче, переработке, транспортировке и хранении углеводородов; Сжиженный природный газ (СПГ); IT решения и цифровизация; Электроэнергетика; Декарбонизация в отрасли; Морские и шельфовые нефтегазовые проекты.

**Заявки** должны быть написаны на английском языке и подаваться через сайт. **Решение** будет принимать Жюри конкурса из числа выдающихся представителей отрасли на основании экспертизы заявок и рекомендаций экспертов.

**Награды включают**, но не ограничиваются следующим: возможность продвижения проекта в бизнес среде; стажировки и наставничество в ведущих российских и зарубежных нефтегазовых компаниях - членах МДК, участие в форумах и международных конференциях ТЭК; сертификаты, призы и подарки; публикация и годовая подписка на журнал «Газовая промышленность» и т.д.

**Прием заявок:** 5 апреля - 7 июня 2021г.

**Объявление результатов:** август 2021г.

**Церемония награждения:** 5-8 октября 2021 в рамках X Петербургского международного газового форума ([ПМГФ-2021](#)).

Более подробная информация о конкурсе содержится на сайте по адресу: [www.gifaward.com](http://www.gifaward.com)

По всем вопросам, пожалуйста, обращайтесь к Александре Лазаревой, менеджеру программы по телефону +7 495 240-54-57, ext. 124 |+7 (926) 528-31-45 или электронной почте [info@gifaward.com](mailto:info@gifaward.com).

Благодарим за сотрудничество!

---

**Ежегодный международный конкурс молодых ученых «Нефтегазовые проекты: взгляд в будущее»** учрежден Международным деловым конгрессом (МДК) в рамках [Комитета «Современные технологии и перспективные проекты нефтегазового комплекса»](#) и журналом «Газовая промышленность» в 2018г. **Международный деловой конгресс (МДК)** – международная неправительственная некоммерческая организация, объединяющая 112 компаний и организаций из 23 стран и продвигающая международное экономическое сотрудничество и развитие. [Журнал “Газовая промышленность”](#) - ведущий научно-технический и производственный журнал нефтегазовой отрасли, который издается в России ежемесячно с 1956 года. Журнал публикует результаты научных исследований и обзоры и освещает новости индустрии и вопросы развития отрасли.